
                                                                                                                                                                                      

Nr.4098/13.11.2017 

Proces-verbal de sedinta 

 

 Incheiat azi 13.11.2017, orele 14°°, cu ocazia sedintei publice 

extraordinare pe luna noiembrie 2017, conform convocatorului 

nr.4006/07.11.2017. 

La sedinta sunt prezenti 11 consilieri locali din totalul de 11 consilieri locali 

si dl.Popa Dumitru - consilier satesc. 

Dna.secretara da citire procesului-verbal al sedintei anterioare pentru a da 

posibilitate consilierilor locali sa conteste continutul acestuia si sa ceara 

mentionarea exacta a opiniilor exprimate in sedinta anterioara. Nu au fost 

exprimate contestatii fapt pentru care d-na secretara solicita supunerea la vot. 

Procesul-verbal se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se aprobă procesul verbal al şedinţei anterioare cu unanimitate de voturi. 

Dl.presedinte prezinta ordinea de zi : 

1. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea dezmembrarii unui imobil aflat 

in domeniul public al comunei Cungrea. 

      Ordinea de zi este aprobata, toti consilierii prezenti fiind de acord. 

Se da citire refertului de specialitate pentru proiectul de hotarare. 

Dl. Primar : 

-S-a aprobat reabilitarea Caminului Cultural. Saptamana trecuta a fost vizita 

celor de la AFIR si s-a constatat ca in inventarul domeniului public nu este 

trecut sediul Primariei. S-a intocmit un memoriu de arhitectura care este anexat 

la proiectul de hotarare intocmit de o firma avizata si au rezultat urmatoarele 

suprafetele 386.15mp – Camin cultural, 215.85mp – sediu Primarie, 91mp - 

magazie si 4692mp teren aferent. Fiind presati de termenul de evaluare a acestor 

proiecte, am decis sa facem aceasta sedinta. Trebuie sa apara Caminul cultural 

separat de sediul Primariei; asa este si proiectul. 

Dl.Sandulescu: 

-Cand va fi viabil acest proiect? 

Dl.Primar: 

-Pana la sfarsitul anului va fi aprobat, urmand sa demaram procedura de 

licitatie. Valoarea proiectului va fi de 450.000 euro fara nici o contributie din 

partea noastra. Inclusiv acoperisul constructiei. 

 

 

Dl.Popa: 

- Eu apreciez preocuparea primariei pentru accesarea de fonduri europene. 

Proiectele intra pe baza de concurs. La punctaj trebuie mare atentie(nr. de 

spectatori, spectacole). Pot fi foarte multe recenzii. 

Dl.Primar: 



- Pentru proiectele ulterioare reprezinta un avantaj faptul ca il avem deja pe 

acesta. 

Dl.Coconete: 

-Cu sala de sport ce se mai aude? 

Dl.Primar: 

-Nu a iesit inca lista cu investitiile. 

Dl.Sandulescu: 

-Felicitari d-le primar pentru inceperea asfaltarii. Trebuie sa fim mandrii de 

acest lucru. 

Se supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat in unanimitate de 

voturi 

Dl. Presedinte declara inchise lucrarile sedintei Consiliului Local. 

 

 

 Presedinte sedinta ,         Secretar de sedinta, 

  COCONETE Dumitru    DOBRE Carmen Cristiana                                                                                                                                                         

 


